
Obec Blatno
Blatno č.p. 1, 430 01

Zápis z usta.vujíciho zasedání Zastupitelstva obce Blatno,
konaného dne 20.10.2022, od 18:00 hod.

Zahájeni zasedání zastupitelstva
Zasedání Zastupitelstva obce Blatno bylo zahájeno v 1800hod dosavadní starostkou

obce Ivetou Rabasovou Houfovou (dále jako předsedajÍcÍ).
předsedající schůze konstatovala, že zasedání bylo řádně svoláno. Informace podle

§93 odst. 1zákona o obcích byla na desce obecního úřadu Blatno zveřejněna v souladu se
zákonem po dobu nejméně 7 dni, a to od 12.10.2022 do 21.10.2022. Současně byla
zveřejněna na ,,elektronické úřední desce".

PředsedajÍcÍschůze dále z prezenčnIHstiny přítomných členů zastupitelstva (příloha
Č.1) konstatovala, že přítomno je 9 Členů zastupitelstva z celkového počtu 9, takže
zastupitelstvo je usnášeníschopné (§92 odst.3 zákona o obcích).

PředsedajÍcÍ schůze všem přítomným členům zastupitelstva rozdala osvědčeni o
zvoleni členem zastupitelstva obce podle § 53 zákona č. 491/2001Sb. o volbách do
zastupitelstev obcí a o změně některých zákonů ve znění pozdějších předpisů.

Složení slibu členy zastupitelstva

PředsedajIcIv souladu s §69 odst. 2 zákona o obcích vyzvala přítomné členy
zastupitelstva k'e složenIsIibu. Před složením slibu předsedající upozornila přítomné členy
zastupitelstva, že odmítnutÍs|ožit slib nebo složeni slibu s výhradou má za následek zánik
mandátu (§55 zákona č. 491/2001Sb., o volbách do zastupitelstev obcí a o změně některých
zákonů, v platném znění).

Složeni slibu proběhlo tak, že předsedajÍcÍ přečetla slib stanovený v §69 odstavec 2
zákona o obcích ,,slibuji věrnost České republice. slibuji na svou čest a svědomí, že svoji
funkci budu vykonávat svědomitě, v zájmu obce a jejích občanů a řídit se Ústavou a zákony
České republiky" (§ 69 odst. 1 zákona č. 128/2000 Sb., o obcích /obecn1 zřízení/, ve znění
pozdějších předpisů). Poté vyzvala přítomné členy zastupitelstva ke s|oženís|ibu pronesením
slova ,,slibuji" a slib každý potvrdil podpisem na připraveném archu (přIloha č. 2)

žádný člen zastupitelstva neodmítl složit slib ani složit slib s výhradou.
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Určení ověřovatelů zápisu a zapisovatelky

PředsedajícI sdělila přítomným nutnost dvou ověřovatelů zápisu, k tomu se přihlásila
paní Antónia Kordošová a pan Aleš Andera. Jako zapisovatelku navrhla paníjitku Haas,
kterou navrhla i pro všechna da|šízasedánÍ, pokud to bude možné.
Nebyly vzneseny žádné protinávrhy.

Návrh usneseni č. 1/1/2022
Zastupitelstvo obce Blatno určuje ověřovateli zápisu paní Antónii Kordošovou a pana Aleše
Anderu a zapisovatelkou pro všechna zasedání volebního období 2022-2026 paníjitku Haas.
výsledek hlasování: Pro 9 členů zastupitelstva

Proti O
Zdrželi se O

Usnesení Č. 1/1/2022 byiQSchváleno.

Schválení proRramu
PředsedajÍcÍseznámi|a přítomné s návrhem programu v souladu s pozvánkou předanou členům

zastupitelstva a v souladu s informaci zveřejněnou na úřední desce. Body navrženého programu č. 1 a 2
již byly splněny. K návrhu programu nebyly vzneseny návrhy na doplnění. Před hlasováním dala
předsedajÍcÍ možnost vyjádřit se i přítomným občanům.
předsedajÍcÍ dala hlasovat o návrhu programu.

Návrh usnesení č. 2/1/2022
Zastupitelstvo obce Blatno schvaluje následujÍcÍ program zasedání:
I) Určení ověřovatelů záp isu (§ 95 odst. 1 zákona o obcích) a zapisovatele
2) Složeni slibu členy nového zastupitelstva obce (§69 odst. 2 zákona o obcích)
3) Schválení programu
4) Volba starosty a místostarosty
- určeni počtu místostarostů
- určení funkcí, pro které budou členové zastupitelstva obce uvolněni (§ 71odst. 1 písm. a/ zákona o
obcích)
- určeni způsobu volby starosty a místostarosty
- volba starosty
- volba místostarosty
5) ZřIzenI finančního, kontrolnIho a kulturnIho výboru
- určení počtu členů finančního, kontrolního a kulturnIho výboru
- volba předsedy finančního výboru
- volba předsedy kontrolního výboru
- volba předsedy kulturního výboru
-volba členů finančního výboru
-volba členů kontrolnIho výboru
-volba členů kulturního výboru
6) Rozhodnuti o odměnách za výkon funkcí neuvolněných členů zastupitelstva (§ 72 odst. 2 zákona o
obcích)
7)jednaci řád
8) Stanoveni rozsahu pravomocí starosty
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9) Volba inventarizační komise pro rok 2022
10) Rozpočtové opatření 6/2022
11) Různé ·
12) Diskuse
13) Usneseni a závěr

výsledek hlasování:

Pro 9 členů zastupitelstva
Proti O
Zdrželi se O

Usnesení č. 2/1/2022 bylo schváleno.

4. Volba starosty a místostarosty
a) určení počtu místostarostů
předsedajÍcÍ navrhla, aby zastupitelstvo volilo pouze jednoho místostarostu. Nebyl podán
jiný návrh, proto bylo hlasováno.

Návrh usnesení č. 3/1/2022
Zastupitelstvo obce Blatno schválilo zvolení jednoho místostarosty.

výsledek hlasováni: Pro 9 členů zastupitelstva
Proti O
Zdrželi se O

Usnesení č. 3/1/2022 bylo schváleno.

b) určeni, které funkce budou členové zastupitelstva vykonávat jako dlouhodobě uvolnění
(§ 71zákona o obcích)
Předsedající naŮrhla, aby funkce starosty byla vykonávána jako dosud, tedy jako uvolněná a nově,
aby byla jako uvolněná i funkce místostarosty.
Jiné návrhy nebyly vzneseny, bylo hlasováno.

Návrh usnesení č. 4/1/2022
Zastupitelstvo obce Blatno v souladu s § 71odst. 1pIsmena a zákona o obcích určuje, že pro
výkon starosty a místostarosty bude člen zastupitelstva dlouhodobě uvolněn.

výsledek hlasování: Pro 9 členů zastupitelstva
Proti O
Zdrželi se O

Usneseni č. 4/1/2022 bylo schváleno.
C) určení způsobu volby starosty a místostarosty
Předsedající sdělila přítomným, že pokud zastupitelstvo nestanoví jinak, probíhá volba starosty
a místostarosty veřejně, hlasováním. Změnu způsobu hlasováni musí schválit zastupitelstvo.
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V případě tajné volby budou hlasy jednotlivými členy zastupitelstva odevzdány do připravené hlasovací
urny, následně budou předsedajíchn spočítány a případným členům zastupitelstva bude umožněno
výsledek sčítání zkonĹrolovat. předsedající zastupitele vyzvala k předneseni návrhu na změnu, což nikdo
neučinil, dala tedy hlasovat.

Návrh usnesení č. 5/1/2022
Zastupitelstvo obce Blatno schvaluje veřejnou volbu starosty a m Istostarosty.

výsledek hlasování: Pro 9 členů zastupitelstva
Proti O
Zdrželi se O

Usneseni č. 5/1/2022 bylo schvá|er!o.

Předsedající informovala členy zastupitelstva, že nejprve bude volen starosta a po jeho zvolení, případně
nezvoleni, bude přistoupeno k volbě místostarosty. O jednotlivých kandidátech je standardně hlasováno
v pořadí, v jakém byli navrženi, přičemž po platném zvolení konkrétního kandidáta již nenív hlasováni
pokračováno.
d) volba starosty
předsedajÍcÍ sdělila návrh zvolit do funkce starosty dosavadní starostku pani Ivetu Rabasovou Houfovou.
Před hlasování byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své stanovisko, toho nikdo
nevyuži! a bylo hlasováno.

Návrh usnesení Č. 6/1/2022
Zastupitelstvo obce Blatno zvolilo do funkce starostky paní Ivetu Rabasovou Houfovou,

. , . , .

výsledek hlaso'váni: Pro 9 členů zastupitelstva
Proti O
Zdrželi se O

Usnesení č. 6/1/2022 bylo schváleno.
e) volba místostarosty
Předsedající sdělila zastupitelům návrh zvolit do funkce místostarosty pani Petru Brumeisenovou.
Pokud bude na pozici zvolena, ukončí pracovní poměr u obce a místo se tak uvolní pro zájemce o místo
z evidence úřadu práce. Protinávrh nebyl vznesen, předsedajÍcÍ přistoupila k hlasování.

Návrh usnesení č. 7/1/2022
Zastupitelstvo obce Blatno zvolilo do funkce místostarosty paní Petru Brumeisenovou,

. , . , .
výsledek hlasováni: Pro 9 členů zastupitelstva

Proti O
Zdrželi se O

Usneseni č. 7/1/2022 bylo schváleno.
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5. ZřízenI kontrolního, finančního výboru a výboru pro kulturu a sport
předsedajícjinformova|a přítomné o povinnosti zřídit finanční a kontrolnIvýbor (§117 odst. 2
A § 84 odst. 2 písmeno lzákona o obcích). Funkční obdobívýborů předchozího zastupitelstva zaniklo
spolu se zánikem původníhp zastupitelstva. Zastupitelstvo určuje počet členů výboru, který musí být
lichý, přičemž finanční a kontrolnívýbor musí mít nejméně tři členy
( § 119 odst. 1zákona o obcích). Členy výboru mohou být členové zastupitelstva i jiné osoby,
pouze předsedou výboru může být jen Člen zastupitelstva ( §117 odst. 4 zákona o obcích). Členy

kontrolnIho nebo finančních výboru nemůže být starosta, místostarosta ani osoby zabezpečující
rozpočtové a účetní práce na obecním úřadě.
Současně předsedající navrhla vznik dalšího výboru (oproti minulým letům), a to výboru pro kulturu

a sport.
a) určení počtu členů kontrolního, finančního výboru a výboru pro kulturu a sport
Návrh usnesení č .8/1/2022
Zastupitelstvo obce Blatno zřizuje finanční a kontrolní výbor a výbor pro kulturu a sport.
Všechny výbory budou tříčlenné.

výsledek hlasováni: Pro 9 členů zastupitelstva
Proti O
Zdrželi se O

Us.neseni č. 8/1/2022 bylo schváleno.
b) volba předsedy finančního výboru
předsedajícI navrhla zvolit do funkce předsedy finančního výboru panIAntónii KordoŠovou,
nebyly vzneseny námitky, předsedajÍcÍ dala hlasovat.

Návrh usnesení Č .9/1/202,2
Zastupitelstvo obce Blatno volí předsedou finančního výboru panIAntónii Kordošovou.

výsledek hlasování: Pro 9 členů zastupitelstva
Proti O
Zdrželi se O

Usnesení Č. 9/1/2022 bylo schváleno.
C) volba předsedy kontrolního výboru
předsedající podala návrh, aby předsedou kontro|njho výboru byl zvolen pan Aleš Andera.
Nikdo neměl námitek, proběhlo hlasování.

Návrh usnesení č .10/1/2022
Zastupitelstvo obce Blatno volí předsedou kontrolnIho výboru pana Aleše Anderu.
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výsledek hlasování: Pro 9 členů zastupitelstva
Proti O

-' Zdrželi se O

Usneseni Č. 10/1/2022 bylo schváleno.
e) volba předsedy výboru pro kulturu a sport
PředsedajIcí navrhla zvolit ,předsedou výboru pro kulturu a sport paní Petru Brumeiseovou,
neboť se práce předsedy výboru bude úzce prolínat s jejími povinnostmi místostarostky.
Námitky nebyly vzneseny, bylo hlasováno.

Návrh usnesení č .11/1/2022
Zastupitelstvo obce Blatno volí předsedou výboru pro kulturu a sport
paní Petru Brumeisenovou.

výsledek hlasování: Pro 9 členů zastupitelstva
Proti O
Zdrželi se O

Usnesení Č. 11/1/2022 bylo schváleno.

Předsedající navrhuje na členy všech výborů občany z řad veřejnosti, nikoli členy
zastupitelstva. Důvodem je potřeba transparentnosti a otevřenosti a s ohledem na fakt, že
v zastupitelstvu není žádná tzv. opozice, pomohou tuto potřebu plnit zvolení občané.

f) volba členů finančního výboru
Předsedající navrhuje za člena finančního výboru paní Elišku Můllerovou z Bečova, která tuto
funkci v minulosti již vykonávala a paní Anetu Poprovskou z Blatna. Navrženi kandidáti
předem vyjádřili svůj souhlas. K navrženým kandidátům nebyly vzneseny námitky,
tudíž bylo hlasováno.

Návrh usneseni č .12/1/2022
Zastupitelstvo obce Blatno voli členy finančního výboru paní Elišku Múllerovou
a paníAnetu Poprovskou.

výsledek hlasování: Pro 9 členů zastupitelstva
Proti O
Zdrželi se O

Usnesení č. 12/1/2022 bylo schváleno.
g) volba členů kontrolního výboru
předsedajÍcÍ navrhuje za členy kontrolnIho výboru dosavadní členy tohoto výboru pana Karla
Vilda z Hrádečné a pana Lukáše Mutinského z Květnova. Navržení kandidáti předem vyjádřili
svůj souhlas. Nikdo neměl námitek, a proto se hlasovalo.
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Návrh usnesení č .i3/1/2022
Zastupitelstvo obce Blatno volí členy kontrolnIho výboru pana Karla Vilda
a pana Lukáše MutinsĹ:ého.

výsledek hlasování: Pro 9 členů zastupitelstva
Proti O
Zdrželi se O

Usneseni č 13/1/2022 bylo schváleno.
h) volba členů výboru pro sport a kulturu
PředsedajÍcÍseznámi|a přítomné s návrhem členů výboru pro kulturu a sport a to paní
Miroslavu Dědkovou z Květnova, jako zástupkyni pro kulturu a paní Pavlínu Horkuličovou
z Blatna, jako zástupkyni především pro sport a děti.
Navrženi kandidáti předem vyjádřili svůj souhlas.
Nebyly vzneseny žádné protinávrhy a bylo hlasováno.

Návrh usneseni č .14/1/2022
Zastupitelstvo obce Blatno volí členy výboru pro kulturu a sport pani Miroslavu Dědkovou a
paní Pavlínu Horkuličovou.

výsledek hlasování: Pro 9 členů zastupitelstva
Proti O
Zdrželi se O

Usnesení č. 14/1/2022 bylo SChváleno.

6. Rozhodnutí o odměnách za výkon funkcí neuvolněných členů zastupitelstva

Návrh usnesení č .15/1/2022
Zastupitelstvo obce Blatno v souladu s § 74 odst. 3 zákona o obcích stanoví, že při souběhu
výkonu několika funkcí se odměna neuvolněnému členovi zastupitelstva poskytne pouze za
výkon funkce, za niž podle rozhodnutí zastupitelstva náleží nejvyšší odměna.

výsledek hlasování: Pro 9 členů zastupitelstva
Proti O
Zdrželi se O

Usnesení č. 15/1/2022 bylo schváleno.

Návrh usnesení č .16/1/2022
Zastupitelstvo obce Blatno v souladu s §72 odst. 2 a § 84 odst. 2 písmena n) zákona o obcích
stanoví odměny za výkon jednotlivých funkcí neuvolněných členů zastupitelstva a člena
výboru - nečlena zastupitelstva takto:
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Předseda výboru: Aleš Andera
Antónia Kordošová
Petra Brumeisenová

Návrh odměny
Člen zastupitelstva, bez dalších funkci:

Daniel Novotný
Jan svejkovský
Zbyněk Dvořák
jiřina Tollarová
Vladislava Štěpánková

Návrh odměny:
Člen výboru, nečlen zastupitelstva:

Eliška Můllerová

2894,- KČ
2894,- KČ
O,- KČ

1448,- KČ

800,- Kč

Aneta Poprovská
Karel Vild
Lukáš Mutinský
Miroslava Dědková
Pavla Horkuličová

výsledek hlasováni: Pro 9 členů zastupitelstva
Proti O
Zdrželi se O

Usnesení Č. 16/1/2022 bylo schváleno.

Návrh usnesení č .17/1/2022
Zastupitelstvo obce Blatno v souladu s § 72 odst. 2 písm. n) zákona o obcích stanoví, že
odměna za výkon funkce předsedů výborů, neuvolněného člena zastupitelstva a nečlena
zastupitelstva - člena výboru se budou poskytovat ode dne 1.11.2022.

výsledek hlasování: Pro
Proti
Zdrželi se

9 členů zastupitelstva
O
O

Usneseni č. 17/1/2022 by|Q Schváleno.

7. jednací řád
Zastupitelé obdrželi v předstihu znění dosud platného jednacího řádu (příloha č. 3).
předsedajÍcÍ navrhla tento řád neprojednávat tedy neměnit, protože pro práci zastupitelstva
plně vyhovuje. Nikdo neměl námitek a jednací řád tak zůstává v platnosti.
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8. Stanovení rozsahu pravomoci starostY
PředsedajÍcÍ požádala o schyáleni usnesení, které umožní navýšit či snížit rozpočet v případě
naléhavé situace (například došlý dar, v kterém nebylo v rozpočtu počítáno atp.). Jednalo by
se o částku ve výši 100000,- KČ, s tím, že Částka bude řádně vyúčtována a vysvětlena na
nejbližším zasedání, na kterém ji v rámci rozpočtového opatřeni dostanou zastupitelé k
projednáni. Nebyly podány protinávrhy a bylo navrženo usnesení.

Návrh usne,s,eni, č .18/1/2022
Zastupitelstvo obce Blatno stanovuje v souladu s § 102, odst. 2 písmene a) a § 99 odst. 2
zákona 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřIzenI), ve znění pozdějších předpisů, rozsah
pravomocí starostce obce k provádění rozpočtových opatření s platností do konce funkčního
volebního období v roce 2026. Starostka obce má pravomoc provést změnu závazného
ukazatele, a to jak na straně příjmů, tak na straně výdajů do výše 100 000,- KČ nad rámec
schváleného rozpočtu. Zastupitelstvo obce si vyhrazuje právo na informaci o každém
rozpočtovém opatření provedeném starostkou obce, a to vždy na nejbližším zasedání
zastupitelstva obce.

výsledek hlasováni: Pro 9 členů zastupitelstva
Proti O
Zdrželi se O

Us,nesenI_Č..18/.1/2022 bylo schváleno.

9. Volba inventarizační komise
PředsedajÍcÍ předložila návrh na složení inventarizační komise pro rok 2022 a to Petra
Brumeisenová, Miroslava Zvoníčková a jitka Haas. Před hlasováním o tomto návrhu nebyl
podán protinávrh a bylo hlasováno.

Náyr_h usnesení č .19/1/2022
Zastupitelstvo obce Blatno schvaluje inventarizační komisi pro rok 2022 ve složeni:
předseda: Petra Brumeisenová
členové: Miroslava Zvoníčková, jitka Haas.

výsledek hlasování: Pro 9 členů zastupitelstva
Proti O
Zdrželi se O

Usneseni č. 19/1/2022 bylo schváleno.
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10. Rozpočtové opatření (příloha č. 4)
Předsedající vysvětlila přítomným jednotlivé položky navrženého rozpočtového opatření
číslo 6/2022. Nebyly vzneseny námitky a bylo navrženo usnesení.

Návrh usnesení č .20/1/2022
Zastupitelstvo obce Blatno souhlasí s rozpočtovým opatřením č. 6/2022:
příjmy: 1525798,- Kč
výdaje: 262936,- kč

výsledek hlasování: Pro 9 členů zastupitelstva
Proti O
Zdrželi se O

Usnesení č. 20/1/2022 bylo schváleno.

11. Různé
a) prodej pozem ku - - stanovení ceny (příloha č. 5)
Na minulém zasedání byl schválen záměr prodat pozemek p.č. 794/2 v k.ú. Mezihoří,
nyní je nutno stanovit cenu za m2. předsedajÍcÍ stručně vysvětlila okolnosti prodeje
uvedeného pozemku a upozornila nově zvolené zastupitele na možnost zdržet se hlasování,
pokud by jim nevyhovovalo, že u prodeje nebyli od začátku procesu schvalování.
Současně navrhla standardní cenu za prodej a to 2000,- Kč/m'.
jiný návrh nebyl podán, bylo navrženo usneseni.

Návrh usnesení Č .21/1/2022
Zastupitelstvo obce Blatno souhlasi prodat z majetku obce pozemek p.č. 794/2 v k.ú.
Mezihoří u Chomutova o výměře 163 m' ,

, za cenu 2000,- Kč/m'.

výsledek hlasování: Pro 9 členů zastupitelstva
Proti O
Zdrželi se O

Usneseni Č. 21/1/2022 bylo schváleno.

b) prodej pozemků stanoven' ceny (př'loha č.
6)
předsedajÍcÍ seznámila zastupitele s prodejem pozemků v k.ú. Mezihoří u Chomutova,
kterému předcházel dlouhodobý proces narovnáni hranic pozemků obce a jednotlivých
majitelů v k.ú. Mezihoří u Chomutova, týkajIcI se obecní mÍstnÍ komunikace. Záměr prodat
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pozemek p.č. 158/11 a část pozemku p.č. 791/6 byl schválen zastupitelstvem v roce 2017.
Poté nastal celý proces urovnání nesrovnalostí a nyní je možné schválit prodejní cenu. I zde
dostali noví zastupitelé ke zvážení možnost neúčastnit se hlasováni. PředsedajÍcÍ navrhuje
standardní cenu 2000,- Kč/m'.
Bylo navrženo usnesení.

Návrh usnesení č .22/1/2022
Zastupitelstvo obce souhlasí prodat z majetku obce pozemek p.č. 158/11v k.ú. Mezihoří u
Chomutova o výměře 219 m' a pozemek p.č. 791/7 v k.ú. Mezihoří u Chomutova o výměře
70 m' , . ,

za cenu 2000,- Kč/m'.

výsledek hlasování: Pro 9 členů zastupitelstva
Proti O
Zdrželi se O

UsňesenĹč. 22/1/2022 bylo schváleno.

12. Diskuse

PředsedajÍcÍ seznámila přítomné s požadavkem Diecézní charity Litoměřice o podporu.
V současnosti tato charita pečuje v naší oblasti o jednoho pacienta, má zájem své aktivity
v naši oblasti udržet a v případě potřeby rozšířit. Starostka navrhla poskytnout dar ve výši
10000,- KČ a nabídnout možnost např. inzerce ve zpravodaji v případě potřeby nových
pracovníků z území obce.
Pan Dvořák navrhuje pozvat zástupce charity na přIští zasedání zastupitelstva, aby mohli
představit svoje plány a vize práce tady na horách.
Předsedající přečetla celý doprovodný dopis.
Všichni se shodují na návštěvě zástupkyně charity z důvodu zájmu o dlouhodobou formu
podpory a spolupráce.
Nehlasovalo se.

předsedajÍcÍ informovala o zprávě firmy MOPA BOHEMIA s.r.o. , která zrušila zájem prodat
pozemek p.č. 1071v k.ú. Hrádečná, ke kterému má obec předkupní právo, a kterého hodlala
využít.
Obec bude nadále kontrolovat, aby nedošlo k oplocení pozemku, výstavbě nevhodných
přístřešků apod. Předkupní právo zůstane nevyužito, zastupitelé vzali na vědomi.

Předsedající informovala o realizaci příprav na úpravu formy pronajímání KD Horalka tak, aby
bylo možné upravit od nového roku pravidla a doplnit Částku za nájem také o částku za
spotřebovanou el. energii. Do konce roku bude předložen návrh upravené smlouvy
k projednání.
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Předsedající informovala přítomné o stavu těžby dřeva a jeho prodejem obyvatelům a
.chatařům na otop. Nastala situace, kdy seznam oproti jiným rokům výrazně narostl a je velmi

pravděpodobné, že nebude možné letos všechny žádosti uspokojit. Starostka navrhuje
pozastavit příjem nových zájemců do doby, než budou zavezeni všichni, kdo mají dřevo
objednané. A zmiňuje variantu, že bude třeba zastavit prodej dřeva chatařům a chalupářům,
jako tomu bylo dříve.
PaníToHarová — navrhuje, aby si cenu za dopravu sjednávali těžaři sami
Pani starostka — to není realizovatelné, už takto stoji živnostníky mnoho telefonování a
domlouváni, kdy se komu hodídovoz dřeva a není možné ještě začít řešit individuální ceny,
v tuto chvíli intenzivně závozy provádí pouze manželé Mentovi, ostatní živnostnici pracujíi
pro jiné vlastníky lesů. Jednotné stanovení pevné ceny za dopravu vyhovuje. Do budoucna je
možno uvažovat o navýšeni, pokud ze strany těžařů tento požadavek přijde.
Pan Dvořák - proved'me revizi poměru žádostitrvale žijÍcÍch oproti chatařům a do doby
vyhodnocení navrhuje pozastavit příjem žádosti a dodávky pro chataře.
Paní starostka diskusi ke dřevu uzavřela s tím, že
- si ukládá úkol provést revizi, pozastavit prodej dřeva chatařům a příjem nových žádostí,
dočasně bude pozastaven prodej dřeva chatařům a to do přÍštjho zasedání zastupitelstva
vypracovat zprávu o aktuá|njsituaci.

Paní starostka poděkovala dosavadním místostarostům za jejich práci, popřála všem
zastupitelům vše dobré do přIštIch čtyř let a poděkovala za účast všem, vC. hostů na
ustavujÍcÍm zasedání.

Prostor pro diskusi.

- dotaz na informaci z Blatky ke zřizenI školy, Školky
Paní starostka - byla jsem oslovena pani, budoucí obyvatelkou obce, která projevila zájem o
zřízeni malotřídky a informovala se na zájem obce, na možnosti jejího uKstění. Starostka
proto navrhla tři základní kroky. zjistit zájem u obyvatel prostřednictvím zpravodaje, udělat
analýzu ve vztahu k evidenci obyvatel, a tedy reálných potřeb a možností a zjistit potřeby a
možnosti z hlediska financováni provozu příp. malotřIdky Či Školy, nebo dětské skupiny a
podobně. K dnešnímu dni je reálný zájem velmi malý. Pravděpodobně tedy nebude o čem
zahájit projednávánitohoto záměru se zastupiteli. Pokud by někdo někdy přišel se záměrem
realizace jakéhokoliv takového projektu, reálné je to dle mého pouze v případě, že půjde o
soukromý projekt, s podporou obce, jako např. v komunitním domě v Radenově tzv. lesní
školka v nájmu a ve vzájemné podpoře na místě, ale pro samotnou obec jsou takové projekty
neufinancovatelné.
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Nikdo dalšíse do diskuse nepřihlásil.

předsedajÍcÍ ukončila-zasedání zastupitelstva obce v 19,20 hod.
Zápis byl vyhotoven dne: 25.10.2022

Zapisovatelka: Jitka Haas

Ověřovatelé: Antónia Kordošová
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